
Referat bestyrelsesmøde d. 3. oktober og 7. november  

2024 kl. 17.00-18.30 

Damtoften 20, 8260 Viby J 

 

 

 

1 Til stede Mads, Kasper, Kirstine, Julie, Jane, Michael, 
Pernille (referent) 
Martha deltager under pkt. 8 d-f. 
Thea deltager under pkt. 8 a-b vedr. gulv og 
facade 

2 Afbud Jane 7. november 

3 Tilføjelser til dagsorden  

4 Fra kredsledelsen  
5 Nyt fra ledermødet – ingen møder siden sidst  

6 Kredsen siden sidst  
a) Loppemarked 

Den kommende tid 

a)  

a) Salget er gået over al forventning – 
samlet salg på 166.000 kr. 
Der har været uklarheder med 
kommunikationen fra loppeudvalgets 
side ift. ændringer, som har skabt 
frustrationer hos nogle af hjælperne. 
Opmærksomhed på at der tages 
bedre imod ledere og nye forældre i 
alle afdelinger. 
Forslag om at invitere 
afdelingslederne (evt. alle) med til 
planlægningsmøde og snak om 
kultur. 

7 Økonomi 
a) Økonomisk status 
b) Tilskud/afslag fra fonde 
c) Arbejdernes Landsbank: Opdatering af 

foreningens bestyrelse – status 
d) Oprette ekstra betaleradgang til banken – 

status 
e) Juletræer 
f) Kontingentsatser 2025 
g) Aktive og passive medlemmer 
h) Juleweekend 

a) – 
b) Vi har fået tilskud til 2 borde-

bænkesæt til Katthuset og 1 til 
Damtoften. Vi køber derudover 2 
borde-bænkesæt i træ, som kan stå 
ved bålstedet, og som kan flyttes. 

c) – 
d) Bestyrelsen giver Pernille Dannevig 

Jakobsen adgang til at råde over 
foreningens konti i netbanken. 

e) Fra 2025 skal der ikke længere 
betales for leje af pladsen til 
juletræer 

f) Ledere + aktive medlemmer 75 kr. 
Passive 520 kr. x1 
Medlemmer torsdagshold 260 kr. x2 
FamilieFDF 130 kr. x2 

g) Listen gennemgået og godkendt. 
h) Bestyrelsen har ændret prisen for 

lejren til 100 kr. Deltagere, der 

  FDF Viby J 



allerede har betalt, får refunderet 
differencen, alternativt skal hele 
betalingen tilbageføres og de skal 
tilmeldes igen. 

8 Damtoften 
a) Udskiftning af de sidste facader 
b) Udskiftning af gulve 
c) Renovation 

Katthuset 
d) Dræn – Martha deltager under dette punkt 
e) Renovation 
f) Opfølgning kontraventil varmepumpe 

a) Pt afventer vi sidste tilbud. Det står 
mellem den vi afventer og ét andet, 
de andre tilbud er fravalgt grundet 
prisen. 
Vi undersøger, om tilbud er 
gældende indtil januar, hvis der først 
kan holdes bestyrelsesmøde dér, 
eller om vi skal holde et ekstra 
bestyrelsesmøde i løbet af 
november/december. 

b) Tilbud er valgt. Der er afholdt møde 
med leverandør, og gulvtype er valgt. 
Ledermødet laver forslag til tidsplan, 
evt. udvælger ansvarlige, og 
efterlyser hjælpere til når møbler skal 
flyttes. 

c) Mads ser på mulighederne ift. 
udendørs. Pernille og Julie 
undersøger muligheder indendørs. 

d) Der arbejdes videre med etablering 
af en samlebrønd ved skel mod øst, 
samt kamera gennem drænet mod 
samlebrønd mod nord. 
Arbejdet venter til foråret, når jorden 
er tør, som er det bedste tidspunkt at 
etablere/reparere dræn på. 
Det undersøges, om alle tre lodsejere 
vil være med til at filme hele 
strækningen. 
Michael har fået tilbud på at få 
rørene filmet, hvilket vi går videre 
med.  

e) Tre store spande til inde i huset med 
mad, restaffald og 
plastik/drikkekartoner. Derudover et 
par kasser til glas/metal og 
pap/papir. 

f) Kontraventilen er installeret i uge 40. 

9 Landsmøde  Det besluttes at give mulighed for op til 4 
deltagere – dog uklart om der er plads til 4 
deltagere, men det undersøges om der 
eventuelt kan fås fuldmagter fra andre kreds, 
herunder om de kredse vil give tilskud til 
deltageren. Der undersøges tilskud ved 
kirken.  

10 Agitation – opfølgning på lederbestyrelsesdagen v. 
Kasper 

 

11 Dato for kredsfest og årsmøde Torsdag 20. marts 2025 kl. 17-19 



12 Næste møde Torsdag 5. december 2024 kl. 17 i 
skurvognen – kun behandling af tilbud på 
facader. 
Tirsdag 28. januar 2025 kl. 19 på Damtoften 

13 Eventuelt  

 

Datoer til kalenderen: 

• Landsmøde 15.-17. november 2024 

• Landsdelsmøde 19. februar 2025 

• Årsmøde 20. marts 2025 


